
Dagsorden omfatter i henhold til vedtægterne følgende: 
 
1. Valg af dirigent 
 
bestyrelsen foreslår Kristian Skov - valgt  
 
2. Forelæggelse af bestyrelsens årsberetning. 
 
Inden beretningen holdes der 1 minuts stilhed for bestyrelsesmedlemmet Asger Larsen som 
desværre gik bort 12/3-2023  
 
Ulrik forelægger bestyrelsens beretning, denne kan rekvireres hvis det ønskes. 
 
Her kom han ind på de noget mildere vejr-dage vi har fået og at der er kommet en del nye 
forbrugere til. De fleste af dem er kommet med under ordningen med gratis tilslutning.  
Han kom også ind på at ca. 17% af SLF´s forbrugere har såkaldt dårlig afkøling hvilket ikke er så 
godt for værkets drift og for de forbruger der har god afkøling (da udgiften til denne er større end 
det man får ind i afkølingsgebyrer) 
Ulrik opfordrer alle med dårlig afkøling til at kontakte værket inden man tilkalder VVS´er da man i så 
fald kan få et tilskud på 800 kr. + moms til at udbedre fejlen.  
 
Ulrik takker også personalet for året der er gået og roser dem for det store arbejde de gør.  
Der var også en tak til Kim Carlsson og Midtlangeland Fjernvarme for samarbejdet i det forgangne 
år.  
 
Ulrik kommer også kort ind på at man, i bestyrelsen, har drøftet et evt køb af vindmølle(er) til at 
supplere værkets elforbrug men også for at sikre værket hen mod fremtiden.  
Der var ingen bemærkninger fra de fremmødte. 
 
 
3. Forelæggelse af årsrapport med revisionspåtegning til godkendelse. 
 
Laila fra Tranberg revision beretter årsrapporten som kan rekvireres ved kontakt til Sydlangeland 
Fjernvarme. 
 
Der var ingen spørgsmål eller bemærkninger fra de fremmødte.  
 
4. Orientering om bestyrelsens driftsbudget for det kommende regnskabsår, herunder 
takster for tilslutningsafgift, fast afgift, målerleje og forbrugsafgift. 
  
Laila fra Tranberg revision orienterer om driftsbudgettet for kommende år. Også dette kan 
rekvireres ved kontakt til Sydlangeland fjernvarme.  
Heller ikke her var der bemærkninger eller spørgsmål fra de fremmødte.  
 
 
5. Fremlæggelse af investeringsplan for kommende år til orientering 
 



Ulrik fremlægger investeringsplanen herunder blandt andet indkøb af nye komponenter til 
pumpestationerne.

6. Forslag fra bestyrelsen.

Ingen forslag

7. Indkommende forslag fra andelshavere/varmeaftagere.

Ingen forslag

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer. På valg er flg.

Ulrik Kølle Hansen (modtager genvalg) GENVALGT
Britta Andersen (modtager genvalg) GENVALGT
Jakob Figen Kromann (modtager genvalg) GENVALGT

På grund af Asger Larsens død mangles der en stedfortræder som skal vælges for 1 år. Hertil 
foreslog bestyrelsen Jens Pram Nielsen - VALGT 

9. Valg af suppleant.

1. suppleant - Michael Jensen
2. suppleant - Preben Pihl

10. Valg af revisor.

Bestyrelsen foreslår Tranberg revision

11. Eventuelt.

En forbruger spørger ind til de forventede halmpriser for det kommende år. Kim fortæller at han ikke 
rigtig kan sige noget om det da der er store udsving i priserne for tiden. 

En anden bruger spørger ind til om værket ikke kunne blive bedre til at informere om prisen for 
fjernvarme på værkets hjemmeside. Ulrik svarer at man i bestyrelsen allerede har gang i det 
arbejde. 

En spørger også ind til om hvorvidt man en gang imellem honorerer personalet med en bonus.
Ulrik fortæller at det har man også gjort til tider. 

Tryggelev d. 14/3-2024

Kristian Skov, Dirigent


